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Θέμα: Συμμετοχή των ΕΑΣ στην παραγωγή του “Εθνικού όπλου”. 

Κύριε Υπουργέ, 

 Με την υπ’ αριθμ. 7732 ερώτησή μας, με θέμα «Εγχώρια παραγωγή "Εθνικού" Όπλου», 
στις 26/6/2020, θέσαμε το θέμα της συμμετοχής των ΕΑΣ στην παραγωγή του προς επιλογήν 
«εθνικού όπλου».  

 Απαντήσατε στις 15/7/2020 επισημαίνοντας, μεταξύ των άλλων, ότι «στην παρούσα φάση 
πραγματοποιείται καταγραφή τεχνικών χαρακτηριστικών οπλισμού που παράγεται και χρησιμοποιείται 
από προηγμένες στρατιωτικά χώρες» και ότι «η εταιρία (ΕΑΣ), βασιζόμενη στην πολυετή εμπειρία της 
στην παραγωγή φορητού οπλισμού και έχοντας την τεχνική υποδομή για να υποστηρίξει οποιοδήποτε 
πρόγραμμα παραγωγής νέου τυφεκίου, επιθυμεί και θα επιδιώξει το μέγιστο ποσοστό συμμετοχής 
συμπαραγωγής και μεταφοράς τεχνογνωσίας». 

Δεδομένου ότι έκτοτε υπάρχει πλήθος δημοσιεύσεων για το θέμα, μερικές των οποίων 
αναφέρουν ότι ήδη έχει προεπιλεγεί τύπος όπλου και έχουν ήδη πραγματοποιηθεί ορισμένες 
δοκιμές, ενώ παράλληλα υποψήφια τυφέκια έχουν αποτύχει σε δοκιμές. 

Δεδομένου ότι δεν έχουμε επίσημη ενημέρωση όσον αφορά στις εξελίξεις επί του θέματος. 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

1. Σε ποια ακριβώς φάση βρίσκεται η τεχνική αξιολόγηση των υποψήφιων τυφεκίων, ποιες 
υποψηφιότητες εξετάζονται και ποιες έχουν αποκλειστεί για οποιονδήποτε λόγο; 

2. Ποιες φάσεις διαδικασιών ακολουθούνται και πότε εκτιμάται ότι θα έχετε ετοιμότητα 
εισηγήσεως επιλογής; 

3. Συμμετέχουν τεχνικοί εκπρόσωποι των ΕΑΣ στις μέχρι τώρα διαδικασίες ώστε να είναι 
δυνατή η επίτευξη του μέγιστου ποσοστού συμμετοχής συμπαραγωγής και μεταφοράς 
τεχνογνωσίας και να συντμηθεί ο χρόνος προετοιμασίας της συμπαραγωγής; 

4. Η όλη διαδικασία αξιολόγησης κλπ με ποιο θεσμικό πλαίσιο ακριβώς πραγματοποιείται; 

5. Ποιος προβλέπεται να είναι ο προϋπολογισμός του προγράμματος παραγωγής του 
«εθνικού όπλου» ανά έτος και σε βάθος χρόνου, π.χ. 5ετίας κλπ; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιώργος Φραγγίδης 

  

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

571

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/10/2020




